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SVAR PÅ INTERPELLATION (2015:22) AV BO SUNDIN (M) OM SKROTAT 

IDROTTSPROJEKT I JÄRVA 

Bo Sundin ställer följande frågor till mig: 

1.    På vilka grunder bedömer ansvarigt borgarråd att en 80-% minskning av budgeten kommer leda till 

att fler tjejer i järvaområdet börjar idrotta? 

2.    Vad finns det för garantier att verksamheten blir bättre om den drivs kommunalt? 

3.    Hur avser ansvarigt borgaråd säkra en långsiktig finansieringslösning för djurgårdsandans drive in- 

verksamhet? 

Projekten runt Järvafältet har genomförts som tidsbegränsade projekt under åren av 

alliansstyre. Vi minskar nu stödet till projektet Järvalyftet idrott men inte satsningarna på 

stadens ytterstadsområden. Istället ersätter vi temporära projekt, som legat utanför ordinarie 

budget, med ett mer långsiktigt arbete som arbetas in i idrottsnämndens ordinarie budget. De 

delar av projektet som visat sig fungera bra, exempelvis drive-in fotbollen, kommer att 

fortsätta, men vi tror inte att temporära kortsiktiga projekt är nyckeln till ett gott utvecklande 

av verksamheten.  

Vad som behövs är långsiktigt arbete som syftar till att stödja de befintliga krafterna i 

området. Utöver de 15 miljoner extra som vi satsar på föreningsstödet i hela staden och de 10 

miljoner extra som vi satsar på ökad simkunnighet har vi därtill avsatt ytterligare 5 miljoner i 

ordinarie idrottsbudget riktat till ytterstaden. Vi tror att dessa generella satsningar, som 

framförallt siktar in sig på de prioriterade grupperna, både på kort och på lång sikt fungerar 

bättre för att uppnå vara mål. 

Utöver dessa generella satsningar krävs att kommunens insatser har ett nära samarbete med 

det lokala föreningslivet och andra lokala aktörer. Vi anställer därför en idrottskoordinator 

som kommer att arbeta på plats i Järva för att främja idrottsföreningar och aktivitet. Huruvida 

vi lyckas handlar inte främst om arbetet görs i kommunal eller privat regi, utan fokus har varit 

att idrottskoordinatorn är lokalt placerad. Många delar av projektet Järva idrott har varit bra, 

men den oberoende utvärderingen som gjordes av projektet var kritisk mot att det skapats en 

parallell verksamhet som inte sammanbinds med de andra positiva ideella krafterna runt 

området. Att vi får en kommunalt anställd koordinator ger oss möjlighet att placera denna på 

plats i området, och förbättrar förutsättningen för samarbete med lokala aktörer.  

Interpellanten frågar också hur vi skall säkerställa finansineringen av djurgårdsanadans drive-

in fotboll. Projektets finansiering är redan säkerställd året ut, och förvaltningen arbetar nu på 

ett långsiktigt förslag för hur vi går vidare. Vi kommer i god tid före årets utgång klargöra hur 

verksamheten skall bedrivas på bästa sätt. 

För oss socialdemokrater är ytterstaden inte ett särintresse som ska stödjas genom kortsiktiga 

projekt. För oss är hela Stockholm en självklar del av staden. Vi vill tillsammans med 
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Stockholmarna bygga en sammanhållen och hållbar stad. Därför genomför vi nu långsiktiga 

generella satsningar för att hela staden ska kunna utvecklas på bästa sätt. 

  

  

Stockholm den 14 april 2015 

  

Emilia Bjuggren 

 

 


